
 

Sammanfattning från styrelsemöte den 10 juni 2021

Föreningens ekonomi ser fortsatt god ut 

Inkommande Post: 
JiS får nu posten direkt från kansliet

Ordförande:
När det gäller Rasbroschyren från SSRK så verkar det som rasklubbarna för springerspaniel och 
cockerspaniel inte förstått att det inom dessa raser finns två olika populationer, tyvärr men vi kan 
inte göra något åt detta.

Inget nytt om samarbetsavtalet, frågan är dock om JiS ens vill ha något samarbete med rasklubbarna.

Unghundsderbyt blir den 30 oktober i Öxnevalla, Morgan Hallgren och Ulf Westlund dömer.

Biggan har gått in som sekreterare i SJK och Elsebeth är adjungerad till kommittén

Det är föreslagit att tillfråga de domare på Irland som skulle dömt SM förra året för att se om det kan 
döma i år i stället.

Kassören:
Ekonomin är fortsatt god och det är nu 90 medlemmar i klubben

Avelsansvarig:
Vill att vi läser igenom valpförmedlingens villkor till nästa möte

Webansvarig:
Ombeds förbereda två sidor för SM resp Derby 

Utbildning:
Anna-Viktoria och Yvonne har haft träningsdagar.
Biggan och Bert kommer att ha en öppen träningsdag i Töllsjö i mitten av JiS

SM:
Anna-Viktoria, har fått in en medhjälpare för sponsringen, vi försöker få in fler intresserade.

Hubertus:
Mats Andersson hade aldrig tackat ja till suppleant till styrelsen så vi står utan ansvarig för stunden. 
Förslag kommer på att tillfråga Jenny F om hon kan hålla i detta.

Nästa möte: blir den 29 juli  via Teams

För anteckningarna 

Biggan 


